

TID: 18:00

Sted: Stikka

Til stede: Karianne, Linda, Lars Erik, Tine, Reidun, Stein

Frafall: Hanne

| SAKSNR. | SAK | KOMMENTAR | ANSVARLIG |
|---------|---|--|-----------|
| 57/22 | Godkjenning av innkalling til styremøtet | | Linda |
| 58/22 | INNKOMMET KORRESPONDANSE | | |
| 25.8 | Fra SJK: Forespørsel om å arrangere eliteprøven 2023 | Videresendt jaktkomiteen for høring | Karianne |
| 27.8 | Fra Uthuse AS: Tilbud på dummyer etter avtale. | Til info | |
| 30.8 | Fra NKK: Sluttoppgjør elektroniske påmeldinger 220182 | Til info | |
| 30.8 | Fra NKK: Anerkjent arrangement 220182 | Til info | |
| 30.8 | Fra Sofie Wilhelmsen: Ønske om å stå på venteliste til Bronsemerkekurs. | Videresendt kurskomiteen | Karianne |
| 30.8 | Fra Gunn Fredheim: Spørsmål rundt utstillingen som arrangeres på Stikka i romjulen. | Besvart og videresendt arrangør (FORK) | Karianne |
| 1.9 | Fra Designed By La-Faja: Faktura på rosetter. | | Reidun |
| 2.9 | Fra Marthe Skaset: Avmelding jaktkurs med Roar Børresen. | Besvart | Karianne |
| 11.9 | Fra LP komiteen: Stevner 2023 | Besvart | Karianne |
| 13.9 | Fra Julie Dahl: Informerer om at det vil brukes terreng rundt Stikka til NM for politihunder 14. eller 15.9 | Til info | |
| 14.9 | Fra NRK: Info ang søknad om jakt- og brukshundprøver 2023 | Til info | |
| 15.9 | Fra NRK: Informasjon om mulighet til å søke støtte til tiltak som gjelder rekruttering og utvikling. | Til info | |
| 21.9 | Fra Linn Dahl: Spørsmål ang klubbmesterskap i jakt. | Besvart | Karianne |

| | | | |
|-------|---|--|--------|
| 23.9 | Fra Jaktkomiteen: Informasjon om innkjøp av dummer til Klubbmesterskap jakt 2022. | Til info | |
| 26.9 | Fra Sigrid Evensen: Søknad om støtte til kurs. | Se egen sak | |
| 26.9 | Fra Birgitte Brekke: Spørreundersøkelse om erfaringer med Frivillighetens år 2022 | Til info | |
| 26.9 | Fra FORK v/ Guro Brunsby: Ønske om sponing av kurs som gavepremier til Romjulsutstillingen. | Se egen sak | |
| 26.9 | Fra Nils Frekingstad: Spørsmål om kennel som bruker spesifikke linjer i Golden-oppdrett. | Besvart | Linda |
| 27.9 | Fra Karianne Hansen: Søknad om støtte til kurs. | Se egen sak | |
| 27.9 | Til Guro Brunsby: Ønske om å låne hytta og plassen 30.10. | Diskutert i styrets Facebook gruppe; besvart | Linda |
| 30.9 | Fra NKK: Sluttoppgjør elektroniske påmeldinger 20-22126 | Til info | |
| 30.9 | Fra NKK: Anerkjent arrangement 20-22126 | Til info | |
| 59/22 | Økonomi | <p>Generelt god økonomi. Per 3.10.22 er omløpsmidlene i klubben kr. 1.200 000,- Styret har hatt en gjennomgang av de ulike komiteenes regnskap per juli.</p> | Reidun |

| | | | |
|-------|---|---|----------|
| 60/22 | <p>Info/oppdatering fra komiteer denne måneden LP: Lagt opp til fellestur til Arendal, flere som planlegger å dra. Klubbmesterskap med cupavslutning arrangeres 29.10. Spor: Pågår bevegelig prøve. Rally: Har arrangert offisielt stevne 1.10. Klubbmesterskap og cupavslutning arrangeres 23.10. Jakt: Klubbmesterskap arrangert 3.10. Ca. 50 startende; 25 starter i BK, 11 i rekrutt, som tyder på god rekruttering. Godt gjennomført arrangement. Arrangerer bevegelig AK 4.10 og 6.11, og bevegelig BK 15.10. Utstilling: Har booket Isebanen til neste års dobbeltutstilling. Har begynt å jobbe med dommerkabalen. Hytte/plass: Ikke noe nytt. Kurs: Ikke noe nytt. FORK-Ø: I gang med planlegging av aktiviteter.</p> | Linda tar kontakt med entreprenør for befaring og tilbud. | Linda |
| 54/22 | Utbedring av bane | Har tatt kontakt med Ise sportsklubb, har ikke fått svar per nå. Purrer opp til neste styremøte. | Karianne |
| 61/22 | Søknad fra Sigrid Evensen om støtte til kurs | Ifølge «Retningslinjer for komitéene» har man mulighet til å søke om 2 kurs i året. Sigrid har per våre lister allerede fått støtte til 2 kurs i 2022. På dette grunnlaget avslås søknaden. | Linda |

| | | | |
|-------|---|--|----------------|
| 62/22 | Søknad fra Karianne Hansen om støtte til kurs. | Godkjennes enstemmig, 1 inhabil forlot rommet under avstemming. | Linda |
| 63/22 | Fra FORK v/ Guro Brunsby: Ønske om sponing av kurs til Romjulsutstillingen | Avdelingen sponser et kurs til en verdi av kr. 1300,- til utlodning på utstillingen, samt et kurs à kr. 1300,- til utlodning blant ungdommen som hjelper til i kiosken under forutsetning av at ungdomsgruppa er oppe og går. | Linda |
| 64/22 | Dugnad hytte og plass | Innhenter tilbud på nye vinduer og ferdigstilling av listing innendørs. Linda holder i dette. Karianne sender en innkalling til komiteene om dugnad 19.11. | Linda/Karianne |
| 65/22 | Eventuelt | <p>Vasking av hytta: Styret har innhentet noen til denne jobben.</p> <p>Utbedring av veien, Linda tar kontakt med Steinar.</p> <p>Musefeller; Linda tar kontakt med Steinar.</p> <p>Varmtvannstank uten vanntilkobling, Tine sjekker med Anders.</p> | |

Styret har bestemt at
det kjøpes inn slå med
kodelås til toalettet
slik at det blir
tilgjengelig for
medlemmer som
bruker plassen.